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Mötesprotokoll Styrelsemöte 2023-08-23  
Svenska Lapphundsklubben 
Organisationsnummer: 816-000 5545 
 

Plats: Digitalt möte via Zoom 
Deltar: Cattlin Marques, Dorothea Ledinek, Jenny Andersson-Mård, Johanna 
Boström Stone, Mari Sjölund, Åsa Äng Eriksson 
Lämnat återbud: Lotta Sjaunja, Elisabeth Kaatari-Lindblom 

 

§ 1. Mötets öppnande 
Ordförande Cattlin hälsande alla välkomna och öppnade mötet. 
 

§ 2. Fastställande av dagordningen 
Mötet beslöt att fastställa dagordningen. 
 

§ 3. Val av justerare 
Mötet beslöt att välja Dorothea som justerare. 
 

§ 4. Genomgång föregående protokoll 
 

a). Föregående protokoll 
Föregående protokoll var ej justerat. Mötet diskuterade vikten av att 
protokoll skrivs och justeras i tid.  
Mötet beslöt att ta upp protokollet vid kommande möte. 
 

b). Inkomna och utgående skrivelser 
Styrelsen gick igenom inkomna och utgående skrivelser som inkommit 
till SLK sedan senaste mötet 25 maj 2023. 
 
 

§ 5. Ekonomi 
Mötet gick igenom aktuell balans- och resultaträkning. Ingen på mötet hade 
några invändningar eller funderingar gällande de aktuella siffrorna. 
 
 
 
 

 D
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§ 6. SM 
 

a). Lapphunds-SM 
Vid förra mötet beslutades att skicka ut information till de tre 
rasklubbar gällande Lapphunds-SM i Vännäs och att styrelsen skulle 
rösta om det skulle ställas in eller inte. Både SRSL och SRFL gav 
feedbacken att det inte var ekonomiskt försvarbart och tyckte SM 
skulle ställas in. SRLV ville dock att man skulle försöka genomföra det 
ändå. Den 29 maj röstade styrelsen om Lapphunds-SM. Vid 
omröstningen röstade 4 ordinarie ledamöter för att ställa in det, medan 
1 röstade mot att ställa in. 
 
Styrelsen beslöt att Lapphunds-SM 2023 i Vännäs skulle ställas in. 
 

b). Lapphunds-SM-Viltspår 
Viltspårs SM arrangerades med hjälp av en medlem och HUS har fått 
mycket positiv respons och önskemål att det arrangeras även nästa 
år.  
 

§ 7. Utställningar 
 

a). Sundsvall-2023 
Det mesta är ordnat med inför utställningen i Sundsvall. En av 
domarna som skulle ha dömt Finsk Lapphund, har lämnat återbud. 
Därför är domare för Finsk Lapphund vakant. Mötet beslöt att ge Mari i 
uppdrag att boka ny domare till Sundsvall. Anmälan har öppnats och 
det har börjat komma in anmälningar. 
 

b). Stockholm-2023 
En domare är bokad att döma på utställningen. Men då utställningen 
ligger tillsammans med Svensk Vinnare, räknas med ett högt antal 
anmälda hundar. Därför planeras att boka ytterligare en domare till 
utställning. Det finns ett ringsekreterarpar bokade, men det behöver 
bokas ytterligare ett. 
Mötet beslöt att ge Cattlin uppdrag att boka ytterligare 
ringsekreterare, domare och plats för utställningen. 
 

c). Tvååker-2024 
Innan sommaren noterade SLK HUS, att Hallands Kennelklubb ändrat 
datum för Svensk Vinnare 2024. Planen från början var att Hallands 
kennelklubb skulle haft utställningen uppdelad på två dagar. Nu har 
kennelklubben i stället valt att dela upp utställningen på 4 dagar. Det 
gör att utställningen krockar med den rasspecial som SLK skall ha.  
Dessutom har Norsk Lapphundsklubb valt att lägga en rasspecial 
samma helg. Grupp 5 på Norsk Vinnare i Sandefjord kommer gå 
samma dag som grupp 5 på Svensk Vinnare. SLK HUS har varit i 
kontakt med SKK,  men ännu inte fått något svar. Ett av alternativen 

 D
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mötet diskuterade är att ha en kvällsutställning samma dag som 
Svensk Vinnare.  
Mötet beslöt att bordlägga frågan. 
 

d). 2025 ansökan 
Den 3 oktober ska ansökningar ha skickats till SKK för 
specialklubbsutställningar år 2025. Informationen kommer att mejlas ut 
till rasklubbarna för att de ska ha möjlighet att kunna komma med 
förslag eller om de själva vill anordna en utställning inriktad på bara 
deras egna ras. Utställningskommittén kommer sedan att föreslå 
datum och plats till HUS.  
 

§ 8. Avelskommittén 
 

a). Dispensansökan Lapsk Vallhund 
Det har inkommit en dispensansökan om att använda en Lapsk 
Vallhund med konstaterad CMR3 i avel. Frågan sändes vidare till 
SRLV, som har diskuterat fallet och fått säga sitt. SRLV har beslutat 
att avslå dispensen. SKK efterfrågar även uttalande från specialklubb. 
Mötet beslutade efter diskussion, att inte ha några invändningar mot 
SRLV beslut i frågan. 
Mötet beslutade även att skicka med frågan till SLK AKs nästa möte 
för diskussion. Efter detta kommer ett svar med slutgiltigt beslut att 
mejlas till SKK. 
 

§ 9. PR-Kommittén 
 

a). Stockholms Hundmässa 2023 
Johanna ska undersöka priser för de olika montrarna. Mötet förordar 
en gemensam monter för specialklubbens tre raser. Johanna kommer 
att ta kontakt med samtliga rasklubbar angående monter. 
 

b). My Dog 2024 
På My dog kommer det vara en gemensam monter för 
specialklubbens tre raser, då det inte går att boka separata 
rasmontrar. 
 

c). PR-material monter 
Johanna har presenterat ett förslag på PR-material för styrelsen i form 
av olika rollups. Johanna kommer även skicka förslaget vidare till 
rasklubbarna för feedback. Planen är att rasklubbarna ska få i uppdrag 
att ta fram bilder på sin respektive ras som kan vara med på dessa 
rollups. Man behöver även kolla upp vad för typ av inredning man ska 
ha i montern. 
 

d). Arbetsgrupp rasmonter 
Johanna kommer vara den som sköter montrarna från SLK håll vid de 

 D
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olika eventen. Men för att det ska fungera och bli hållbart, bedöms att 
en arbetsgrupp behöver tillsättas. I arbetsgruppen ska en representant 
från varje rasklubb ingå. 

e).  
Mötet beslöt att det ska tillsättas en arbetsgrupp. 

f).  
Mötet ger Johanna i uppdrag ta kontakt med rasklubbarna för att 
tillsätta representanter från varje rasklubb i arbetsgruppen. 
 

§ 10. Jubileumsmiddag 
Det har inkommit en offert för middagen Sundsvall från restaurang 
Grankotten. I priset ingår kostnad för hyra, servering med mera. Mötet 
diskuterade offerten samt vilka alternativ som finns. 
Mötet beslöt att godta offerten från Grankotten för buffé. Man får stå för 
dryck till maten själv. Specialklubben kommer köpa in tårta till efterrätt och 
låta restaurangen stå för kaffe och te till efterrätten. Pris per kuvert kommer 
att bli 500kr. 
 

§ 11. Förfrågningar från domare 
SKK har skickat ut information om att en domare har fullgjort elev- och 
aspiranttjänstgöring på Lapsk Vallhund och nu är auktoriserad för att döma 
rasen.  

Mejl har även vidarebefordrats till samtliga tre rasklubbar om att en domare 
önskar att utöka sitt rasregister för specialklubbens samtliga tre raser. 

 
§ 12. Rasklubbar 

 
a). Lapsk Vallhund 

Protokoll efterlyses. Fullmäktigeprotokollet finns på hemsidan sedan 
idag. Det kommer att skickas ut till rasklubbarna i dagarna.  
 
Klubben undrar över om det fördes några anteckningar på rasmötet 
med de tre rasklubbarna. Cattlin ska skriva en sammanställning över 
vad det samtalades om och mejla ut. Cattlin berättar att man 
beslutade på detta möte att någon representant från varje rasklubb 
skulle få inloggning till slk.nu för att kunna lägga in aktiviteter i 
kalendern. 
 

b). Finsk Lapphund 
Representant från styrelsen i SRFL, har skickat in ett förlag på 
arbetsbeskrivning för rasmonter till rasklubbens mejl.  Diverse 
praktiska frågor om monterarbete fanns. Mötet tog upp frågorna. 
Johanna som PR-ansvarig kommer att kontakta rasklubbarna om 
montrarna.  
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Kontaktpersonen meddelar också att man inom styrelsen diskuterat 
hälsa i samband med avel, då det framkommit att hundar med 
avvikelser i hälsa eller på hälsoundersökningar, använts i avel trots att 
det är emot rasklubbens avelspolicy. Detta har gjort att det uppstått 
frågor hos styrelsen eftersom det går emot avelspolicyn inom 
rasklubben. Rasklubben har även hårdare avelsrekommendationer än 
SKK har te x när det gäller ED. Planen är att styrelsen inom SRFL ska 
bjuda in rasklubbens avelskommitté till möte för diskussion om detta. 
Samt även planera in ett rasmöte framöver och bjuda in uppfödare på 
rasen för att diskutera avel. 
 

c). Svensk Lapphund 
SRSL rapporterar om den rasspecial de anordna i juli för endast 
Svensk Lapphund. Lite över 40 ekipage var anmälda. I samband med 
utställningen arrangerades det rasmöte samt middag. Det blev en 
internationell touch på sammankomsten, då uppfödare från Sverige, 
Norge, Finland och USA deltog. Rasklubbens nästa steg blir att skicka 
ut hälsoenkäter för att undersöka hälsan på rasen. 
  

§ 13. KF 
Handlingarna för kennelfullmäktigehandlingar har ännu inte kommit ut. När 
KF-handlingarna kommit, kommer Cattlin skicka ut dem till samtliga i 
styrelsen samt rasklubbarna. Planen är att rasklubbarna ska känna sig 
delaktiga och få säga sitt om det är någon punkt man har åsikter om. Om 
möteshandlingarna kommer i god tid, är planen att man ska kunna ha ett 
zoommöte där dessa frågor diskuteras. 
 

§ 14. Övriga frågor 
 

a). Lapphundshelg Östersund 
Förfrågan har inkommit om att SLK ska sponsra en aktivitetsdag som 
anordnas av en privatperson i Östersundsområdet för våra tre raser. 
Planen för dagen är föreläsningar av olika slag.  
 
Mötet beslöt att om arrangemanget arrangeras som ett 
områdesgrupparrangemang kan SLK sponsra helgen med enklare 
förtäring såsom fika i form av exempelvis korv med bröd.  
 

b). Inbjudan till möte med SLK AK Svensk Lapphund 
Än en gång har SKK lagt ut protokoll med information om svensk 
lapphund utan att haft kontakt med SLK eller SRSL trots tidigare 
överenskommelse.  Cattlin informerar om att det nu inkommit en 
inbjudan för möte mellan SKK och SLK, SRSL, uppfödare och andra 
intressenter. Mötet kommer att anordnas den 3 oktober. Cattlin 
uppmanar HUS att deltaga och tycker det är bra om så många som 
möjligt kan deltaga. På så sätt blir HUS mer insatta i frågan. 
 

 D
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c). Remisser 
De remisser som det beslutades om fullmäktigemötet, ska skickas ut 
till rasklubbarna. De kommer att skickas ut inom de närmaste dagarna. 
Specialklubben önskar svar från rasklubbarna innan 30 september. 
 

d). Vallningsworkshop 
Dorothea ska ta fram ett datumförslag för en vallningsworkshop i 
Norrtäljetrakten och lägga ut datum för detta. 
 
 

§ 15. Nästa möte 
Mötet beslöt att ha nästa möte 21 september klockan 19:00 via zoom. 
 

§ 16. Mötets avslutande 
Ordförande Cattlin tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat. 

 D
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Mötesprotokoll Styrelsemöte 2023-08-23  
Svenska Lapphundsklubben 
Organisationsnummer: 816-000 5545 
 


Plats: Digitalt möte via Zoom 
Deltar: Cattlin Marques, Dorothea Ledinek, Jenny Andersson-Mård, Johanna 
Boström Stone, Mari Sjölund, Åsa Äng Eriksson 
Lämnat återbud: Lotta Sjaunja, Elisabeth Kaatari-Lindblom 


 


§ 1. Mötets öppnande 
Ordförande Cattlin hälsande alla välkomna och öppnade mötet. 
 


§ 2. Fastställande av dagordningen 
Mötet beslöt att fastställa dagordningen. 
 


§ 3. Val av justerare 
Mötet beslöt att välja Dorothea som justerare. 
 


§ 4. Genomgång föregående protokoll 
 


a). Föregående protokoll 
Föregående protokoll var ej justerat. Mötet diskuterade vikten av att 
protokoll skrivs och justeras i tid.  
Mötet beslöt att ta upp protokollet vid kommande möte. 
 


b). Inkomna och utgående skrivelser 
Styrelsen gick igenom inkomna och utgående skrivelser som inkommit 
till SLK sedan senaste mötet 25 maj 2023. 
 
 


§ 5. Ekonomi 
Mötet gick igenom aktuell balans- och resultaträkning. Ingen på mötet hade 
några invändningar eller funderingar gällande de aktuella siffrorna. 
 
 
 
 







§ 6. SM 
 


a). Lapphunds-SM 
Vid förra mötet beslutades att skicka ut information till de tre 
rasklubbar gällande Lapphunds-SM i Vännäs och att styrelsen skulle 
rösta om det skulle ställas in eller inte. Både SRSL och SRFL gav 
feedbacken att det inte var ekonomiskt försvarbart och tyckte SM 
skulle ställas in. SRLV ville dock att man skulle försöka genomföra det 
ändå. Den 29 maj röstade styrelsen om Lapphunds-SM. Vid 
omröstningen röstade 4 ordinarie ledamöter för att ställa in det, medan 
1 röstade mot att ställa in. 
 
Styrelsen beslöt att Lapphunds-SM 2023 i Vännäs skulle ställas in. 
 


b). Lapphunds-SM-Viltspår 
Viltspårs SM arrangerades med hjälp av en medlem och HUS har fått 
mycket positiv respons och önskemål att det arrangeras även nästa 
år.  
 


§ 7. Utställningar 
 


a). Sundsvall-2023 
Det mesta är ordnat med inför utställningen i Sundsvall. En av 
domarna som skulle ha dömt Finsk Lapphund, har lämnat återbud. 
Därför är domare för Finsk Lapphund vakant. Mötet beslöt att ge Mari i 
uppdrag att boka ny domare till Sundsvall. Anmälan har öppnats och 
det har börjat komma in anmälningar. 
 


b). Stockholm-2023 
En domare är bokad att döma på utställningen. Men då utställningen 
ligger tillsammans med Svensk Vinnare, räknas med ett högt antal 
anmälda hundar. Därför planeras att boka ytterligare en domare till 
utställning. Det finns ett ringsekreterarpar bokade, men det behöver 
bokas ytterligare ett. 
Mötet beslöt att ge Cattlin uppdrag att boka ytterligare 
ringsekreterare, domare och plats för utställningen. 
 


c). Tvååker-2024 
Innan sommaren noterade SLK HUS, att Hallands Kennelklubb ändrat 
datum för Svensk Vinnare 2024. Planen från början var att Hallands 
kennelklubb skulle haft utställningen uppdelad på två dagar. Nu har 
kennelklubben i stället valt att dela upp utställningen på 4 dagar. Det 
gör att utställningen krockar med den rasspecial som SLK skall ha.  
Dessutom har Norsk Lapphundsklubb valt att lägga en rasspecial 
samma helg. Grupp 5 på Norsk Vinnare i Sandefjord kommer gå 
samma dag som grupp 5 på Svensk Vinnare. SLK HUS har varit i 
kontakt med SKK,  men ännu inte fått något svar. Ett av alternativen 







mötet diskuterade är att ha en kvällsutställning samma dag som 
Svensk Vinnare.  
Mötet beslöt att bordlägga frågan. 
 


d). 2025 ansökan 
Den 3 oktober ska ansökningar ha skickats till SKK för 
specialklubbsutställningar år 2025. Informationen kommer att mejlas ut 
till rasklubbarna för att de ska ha möjlighet att kunna komma med 
förslag eller om de själva vill anordna en utställning inriktad på bara 
deras egna ras. Utställningskommittén kommer sedan att föreslå 
datum och plats till HUS.  
 


§ 8. Avelskommittén 
 


a). Dispensansökan Lapsk Vallhund 
Det har inkommit en dispensansökan om att använda en Lapsk 
Vallhund med konstaterad CMR3 i avel. Frågan sändes vidare till 
SRLV, som har diskuterat fallet och fått säga sitt. SRLV har beslutat 
att avslå dispensen. SKK efterfrågar även uttalande från specialklubb. 
Mötet beslutade efter diskussion, att inte ha några invändningar mot 
SRLV beslut i frågan. 
Mötet beslutade även att skicka med frågan till SLK AKs nästa möte 
för diskussion. Efter detta kommer ett svar med slutgiltigt beslut att 
mejlas till SKK. 
 


§ 9. PR-Kommittén 
 


a). Stockholms Hundmässa 2023 
Johanna ska undersöka priser för de olika montrarna. Mötet förordar 
en gemensam monter för specialklubbens tre raser. Johanna kommer 
att ta kontakt med samtliga rasklubbar angående monter. 
 


b). My Dog 2024 
På My dog kommer det vara en gemensam monter för 
specialklubbens tre raser, då det inte går att boka separata 
rasmontrar. 
 


c). PR-material monter 
Johanna har presenterat ett förslag på PR-material för styrelsen i form 
av olika rollups. Johanna kommer även skicka förslaget vidare till 
rasklubbarna för feedback. Planen är att rasklubbarna ska få i uppdrag 
att ta fram bilder på sin respektive ras som kan vara med på dessa 
rollups. Man behöver även kolla upp vad för typ av inredning man ska 
ha i montern. 
 


d). Arbetsgrupp rasmonter 
Johanna kommer vara den som sköter montrarna från SLK håll vid de 







olika eventen. Men för att det ska fungera och bli hållbart, bedöms att 
en arbetsgrupp behöver tillsättas. I arbetsgruppen ska en representant 
från varje rasklubb ingå. 


e).  
Mötet beslöt att det ska tillsättas en arbetsgrupp. 


f).  
Mötet ger Johanna i uppdrag ta kontakt med rasklubbarna för att 
tillsätta representanter från varje rasklubb i arbetsgruppen. 
 


§ 10. Jubileumsmiddag 
Det har inkommit en offert för middagen Sundsvall från restaurang 
Grankotten. I priset ingår kostnad för hyra, servering med mera. Mötet 
diskuterade offerten samt vilka alternativ som finns. 
Mötet beslöt att godta offerten från Grankotten för buffé. Man får stå för 
dryck till maten själv. Specialklubben kommer köpa in tårta till efterrätt och 
låta restaurangen stå för kaffe och te till efterrätten. Pris per kuvert kommer 
att bli 500kr. 
 


§ 11. Förfrågningar från domare 
SKK har skickat ut information om att en domare har fullgjort elev- och 
aspiranttjänstgöring på Lapsk Vallhund och nu är auktoriserad för att döma 
rasen.  


Mejl har även vidarebefordrats till samtliga tre rasklubbar om att en domare 
önskar att utöka sitt rasregister för specialklubbens samtliga tre raser. 


 
§ 12. Rasklubbar 


 
a). Lapsk Vallhund 


Protokoll efterlyses. Fullmäktigeprotokollet finns på hemsidan sedan 
idag. Det kommer att skickas ut till rasklubbarna i dagarna.  
 
Klubben undrar över om det fördes några anteckningar på rasmötet 
med de tre rasklubbarna. Cattlin ska skriva en sammanställning över 
vad det samtalades om och mejla ut. Cattlin berättar att man 
beslutade på detta möte att någon representant från varje rasklubb 
skulle få inloggning till slk.nu för att kunna lägga in aktiviteter i 
kalendern. 
 


b). Finsk Lapphund 
Representant från styrelsen i SRFL, har skickat in ett förlag på 
arbetsbeskrivning för rasmonter till rasklubbens mejl.  Diverse 
praktiska frågor om monterarbete fanns. Mötet tog upp frågorna. 
Johanna som PR-ansvarig kommer att kontakta rasklubbarna om 
montrarna.  
 







Kontaktpersonen meddelar också att man inom styrelsen diskuterat 
hälsa i samband med avel, då det framkommit att hundar med 
avvikelser i hälsa eller på hälsoundersökningar, använts i avel trots att 
det är emot rasklubbens avelspolicy. Detta har gjort att det uppstått 
frågor hos styrelsen eftersom det går emot avelspolicyn inom 
rasklubben. Rasklubben har även hårdare avelsrekommendationer än 
SKK har te x när det gäller ED. Planen är att styrelsen inom SRFL ska 
bjuda in rasklubbens avelskommitté till möte för diskussion om detta. 
Samt även planera in ett rasmöte framöver och bjuda in uppfödare på 
rasen för att diskutera avel. 
 


c). Svensk Lapphund 
SRSL rapporterar om den rasspecial de anordna i juli för endast 
Svensk Lapphund. Lite över 40 ekipage var anmälda. I samband med 
utställningen arrangerades det rasmöte samt middag. Det blev en 
internationell touch på sammankomsten, då uppfödare från Sverige, 
Norge, Finland och USA deltog. Rasklubbens nästa steg blir att skicka 
ut hälsoenkäter för att undersöka hälsan på rasen. 
  


§ 13. KF 
Handlingarna för kennelfullmäktigehandlingar har ännu inte kommit ut. När 
KF-handlingarna kommit, kommer Cattlin skicka ut dem till samtliga i 
styrelsen samt rasklubbarna. Planen är att rasklubbarna ska känna sig 
delaktiga och få säga sitt om det är någon punkt man har åsikter om. Om 
möteshandlingarna kommer i god tid, är planen att man ska kunna ha ett 
zoommöte där dessa frågor diskuteras. 
 


§ 14. Övriga frågor 
 


a). Lapphundshelg Östersund 
Förfrågan har inkommit om att SLK ska sponsra en aktivitetsdag som 
anordnas av en privatperson i Östersundsområdet för våra tre raser. 
Planen för dagen är föreläsningar av olika slag.  
 
Mötet beslöt att om arrangemanget arrangeras som ett 
områdesgrupparrangemang kan SLK sponsra helgen med enklare 
förtäring såsom fika i form av exempelvis korv med bröd.  
 


b). Inbjudan till möte med SLK AK Svensk Lapphund 
Än en gång har SKK lagt ut protokoll med information om svensk 
lapphund utan att haft kontakt med SLK eller SRSL trots tidigare 
överenskommelse.  Cattlin informerar om att det nu inkommit en 
inbjudan för möte mellan SKK och SLK, SRSL, uppfödare och andra 
intressenter. Mötet kommer att anordnas den 3 oktober. Cattlin 
uppmanar HUS att deltaga och tycker det är bra om så många som 
möjligt kan deltaga. På så sätt blir HUS mer insatta i frågan. 
 







c). Remisser 
De remisser som det beslutades om fullmäktigemötet, ska skickas ut 
till rasklubbarna. De kommer att skickas ut inom de närmaste dagarna. 
Specialklubben önskar svar från rasklubbarna innan 30 september. 
 


d). Vallningsworkshop 
Dorothea ska ta fram ett datumförslag för en vallningsworkshop i 
Norrtäljetrakten och lägga ut datum för detta. 
 
 


§ 15. Nästa möte 
Mötet beslöt att ha nästa möte 21 september klockan 19:00 via zoom. 
 


§ 16. Mötets avslutande 
Ordförande Cattlin tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat. 
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